
PROTOK6I, NR XLVI/l3

z raadztr.ycz jraej sesji Rady Miejskiej w Jpdrzejowie

odbytej w dniu 13 grudnia 2013 roku w Miejsko-Gminnej Bibliotece Publicznej

w Jgdrzejowie.

Ad. 1.
O godzinie 150s Przewodniczqcy Rady Miejskiej Pawel Blaszkiewicz otworzyi obrady

XLVI nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Jqdrzejowie.
Przewodnicz4cy Rady stwierdzil, iz na sali obrad obecnych jest 20 radnych i orzekl,

Ze jest to quonrm prawomocne do podejmowania uchwal.
Przewodnicz4cy Rady zglosil kandydaturg radnej Elzbiety Bartosz na sekretarza obrad

XLVI sesji Rady Miejskiej. Innych kandydatur nie zgloszono. Radna E. Bartosz v"ryrazila
zgodE na kandydowanie.

Przewodniczqcy Rady poddal pod glosowanie kandydaturg radnej E. Bartosz
na sekretarza obrad XLVI sesji Rady Miejskiej w Jgdrzejowie:

Z a - 2 0
Przeciw - 0
Wstrzymalo siq - 0

Rada Miejska w JEdrzejowie jednoglo5nie wybrala radn4 E. Bartosz na sekretarza obrad
XLVI sesji Rady Miejskiej w Jgdrzejowie.

Porzqdek obrad:
1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum, powolanie sekretarza obrad.
2. Uchwala w sprawie udzielenia dotacji dla Archiopactwa Cysters6w w JEdrzejowie

z przeznaczeniem na realizacjg w roku 2013 prac konserwatorskich i restauratorskich.
3. Uchwal w sprawie zmian w bud2ecie miasta i gminy na 201 3 rok.
4. Uchwala w sprawie uchwalenia ,,Programu wsp6lpracy Gminy Jgdrzej6w

z organizacjami pozarzqdowymi oraz innymi podmiotami prowadz4cymi dzialalnoSd
poZ1'tku publicznego na lata 201 4-2017".

5. Zamknigcie obrad.

Ad.2
Wiceprzewodnicz4cy Rady Miejskiej W. Kgdra o dczT4al tzasadnienie do projektu uchwaly.
Radny G. KuSmierz zapytal, kiedy pieniqdze na ten cel zostaly zabezpieczone.
Burmistrz M. Piszczek poinformowal, iz pieniqdze byly zabezpieczone w bud2ecie, kt6ry
zostal uchwalony w styczniu.
Wiceprzewodnicz4ca Rady Miejskiej M. Barariska odc4taia projekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
W glosowaniu wziElo udzial20 radnych.
Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalg Nr XLVV409/13 w sprawie udzielenia
dotacj i dla Archiopactwa Cysters6w w Jgdrzejowie z przeznaczeniem na realizacjg w roku
201 3 prac konserwatorskich i restauratorskich.
Z a - 1 9
Przeciw - 0
Wstrzymalo sig - 1
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/Uchwala nr XLYI/409/13 w sprawie udzielenia dotacji dla Archiopactwa Cysters6w
w Jgdrzejowie z przeznaczeniem na realizacj g w roku 2013 prac konserwatorskich
i restauratorskich w zalqczeniu do protokoh:/.

Ad.3
Wiceprzewodnicz4cy Rady Miejskiej W. KEdra odc4tal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Radny K. Michalski w zwi4zku ze zwipkszeniem wydatk6w zwi4zanych z rozbudow4
przebudowq i adaptacjq budynku O5rodka Pomocy Spolecznej poprosil o wigcej informacj i
w tej sprawie.
Burmistrz M. Piszczek poinformowal, iz jednym z priorytet6w zgloszonych do Srodk6w
unijnych jest powiEkszenie obiektu O5rodka Pomocy Spolecznej oraz rehabilitacji. O5rodek
Pomocy Spolecznej caly czas korzysta z pomieszczeh przy ul. Reymonta (HPSP). Nowe
obowi4zki nakladane na gminE zmtszajq do pozyskiwania nowych pomieszczeri.
Rozwi4zaniem jest rozbudowa budynku przy :ul. 11 Listopada. Pieni4dze na rozbudowp
\ ptynely z Urzpdtt Wojew6dzkiego dzigki dzialaniom OSrodka Pomocy Spolecznej.
Dodatkowe Srodki z Urzgdu Wojew6dzkiego pozwalaj4 na przesunigcie Srodk6w
i przygotowanie dokumentacji. Koncepcja wraz z prograrnem u2ltkowym jest niezbEdna,
aby moZna bylo aplikowai o pieniqdze. Rehabilitacja zostala wyremontowana, jednak caly
czas jest zbyt malo miejsca by przyjmowa6 pacjent6w. Z informacj i, kt6re docierajq do
gminy wnika, Le zosta) zamknigty kolejny odrodek rehabilitacyjny na temie powiatu
jgdrzejowskiego - w gminie Sgdzisz6w. Oznacza to,Ze wielu pacjent6w trafi do Jgdrzejowa.
Radny K. Michalski zap11al, czy przy rozbudowie budynku wzigto pod uwag? stworzenie
miejsc parkingowych. Obecnie w okolicach budynku jest problem z parkowaniem. Czy nie
naleZy siE zastanowii nad innym rozwi4zaniem.
Burmistrz M. Piszczek poinfomowal, 2e aby uzyska6 pozwolenie na budowE przy obiektach
u2ytecznoSci publicznej naleZy wskazai miejsca parkingowe. Byly prowadzone rozmowy na
temat grunt6w obok Przedszkola ( pomiqdzy OPS, a Przedszkolem). Istnieje tam moZliwodi
utworzenia dodatkowych miejsc parkingowych. Brano pod uwagg moZliwoS6 budowy
oddzielnego budynku obok istniej4cego, jednak ze wzglEdu na problem z miejscami
parkingowymi wzigto pod uwagg rozbudowg budynku. Koncepcja or.v progrirm
funkcjonalno-uZ1tkowy wskaz4 jak rozwi4zal problem z miejscami parkingowymi.
Radny K. Michalski zaznaczyl, i2 od lat jest problem ze Swietlicq na kolejce, brak jest
pomyslu na zagospodarowanie tego miejsca. Czy nie bylo by zasadne, aby zmodemizowai
budynek na kolejce i utworzyi tam rehabilitacjg.
Burmistrz M. Piszczek odpowiedzial, i2 nie jest to moZliwe. Powierzchda budynku na
kolejce jest zb1.t mala.
Radny A. Czajor potwierdzit, i2 pod obecnym budynkiem rehabilitacji duzym problemem
jest brak miejsc parkingowych.
Burmistrz M. Piszczek dodal, i2 w zwiqzkl z przegrn4 sprawq s4dow4 o kamienicg na
ul. 1l Listopada 13 wyraziliSmy zgodg, aby nowy wlaSciciel na sw6j koszt zaadaptowal
pomieszczenia na tzw. kolejce przy klubie AA na potrzeby lokator6w.
Radny K. Michalski zaznaczyl, i2 nie jest przeciw, popiera inwestycje i rozw6j, ale takie
decyzje powinny byi podejmowane po konsultacjach i rozpatrzenit argument6w ,,2a"
i ,,przeciw". Rada powinna miei chwilg czasu by m6c sig zastanowid.
Burmistrz M. Piszczek zaznaczyL, i2 jest bardzo kr6tki czas, aby m6c te pieni4dze
wydatkowa6 i przenie66 na nastQpny rok. Mo2na je wydad tylko w ramach Srodk6w
niewygasaj4cych, ale aby byla taka mo2liwoS6 musi byi podpisana umowa. Burmistrz M.
Piszczek doda| i2 rozumie potrzebg czasu, ale dyskusja na ten temat zaczqla sig dopiero
tydziefi temu.
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Radny T. Kot zapytal o przewidziany zakres prac, koszt og6lny oraz iloSd miejsc
parkingowych mozliwych do uzyskania.
Burmistrz M. Piszczek dodal, iZ kwesti4 wt6rnq sq miejsca parkingowe, najwazniejsza jest
kwestia uzyskania pomieszczeri dla rehabilitacji i OSrodka Pomocy Spolecznej. Aby spelnii
wymagania okreSlone prawem musz4 byi miejsca parkingowe.
Dyrektor Oirodka Pomocy Spolecznej G. Chabior zaznaczyla, i2 pojawily siE pieniqdze,
kt6re naleZy dobrze wykorzystai. Kwota 60 tys. zl. mo2e sig juZ nie pojawi6. Nalezy
przedyskutowai wszystkie wqtpliwoSci z projektantem. Uzyskane pieni4dze Osrodek
Pomocy Spolecznej chce zainwestowa6 w zakup samochodu oraz wstgpny projekt.
Burmistrz M. Piszczek poinformowal, i2 parylety finansowe na najblizszq perspeklywg
m6wi4 do 85%, sq to duZo wigksze pieni4dze niZ obecnie. Czgsto posiadanie dokumentacj i
jest podstaw4 do ubiegania siE o dofinansowanie. Nib wiadonio, kiedy bqdq nabory, m6wi sig
o perspektywie 2014-2020, jednak juz dziS wiadomo, Ze pieniqdze w 2014 roku nie bEd4
rozdysponowane. W fiszce nadbudowa i rozbudowa OPS wynosz4 1400 metr6w, natomiast
remont i przebudowa 1000 metr6w.
Radny A. Czajor zapytal czy bEdzie to tylko rozbudowa, czy r6wnie2 nadbudowa.
Burmistrz M. Piszczek zaznaczyl, i2 na to pytanie odpowiedzq projektanci, czy na
nadbudowE pozwoli konstrukcja tego budynku. Problemem jest r6wnie2 dojazd do Osrodka
Pomocy Spolecznej. Droga dojazdowa jest na terenie wsp6lnoty mieszkaniowej Okrzei 40,
oraz Wsp6lnoty Mieszkaniowej,,Przyszlo56" - wieczyste uZltkowanie.
Dyrektor OSrodka Pomocy Spolecznej G. Chabior zaznaczyla, i2 od roku 2015 jest
pzlmusowy przydzial asystenta rodzinie, kt6ra tego wymaga w zwi4zku z tym jest malo
miejsc dla pracownik6w OPS.
Wiceprzewodnicz4ca Rady Miejskiej M. Barariska odc4tala projekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
W glosowaniu wzi$o rdziat 20 radnych.
Rada Miejska w Jgdrzejowie powziEla uchwalE Nr XLVIi410l13 w sprawie zmian
w bud2ecie miasta i gminy na 2013 rok.

_  1 5
Przeciw - 1
Wstrzymalo sip - 4
Nchwala nr XLVI/410/13 w sprawie zmian w bud2ecie miasta i gminy na 2013 rok
w zal4czeniu do protokolu/.

Ad.4
Wiceprzewodnicz4cy Rady Miej skiej W. KEdra odczy'tal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Przewodniczqcy Rady Miejskiej P. Blaszkiewicz zapltal czy projekt omawianej uchwaly
r62ni siE czymS od poprzedniej uchwaly w tej sprawie poza zmianq terminu.
Burmistrz M. Piszczek poinformowal, i2 nie ma innych zmian.
Przewodniczqcy Rady Miejskiej P. Blaszkiewicz zapytal Radp czy zachodzi koniecznoSi
odczytywania calego projektu uchwaly.
Radni nie wyrazili konieczno6ci odcrytywania calodci projektu uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
W glosowaniu wziglo udzial 20 radnych.
Rada Miejska w Jgdrzejowie powziEla uchwalg Nr XLVI/411/13 w sprawie uchwalenia
,,Programu wsp6lpracy Gminy JEdrzej6w z organizacjami pozarzqdowymi oraz innymi
podmiotami prowadz4cymi dzialalnoSi pozytku publicmego n a lala 201 4-2017".
Z a - 2 0
Przeciw - 0
Wstrzymalo sig - 0
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AJchwala w XLYI/4ll/\3 w sprawie uchwalenia ,,frogr4mu wsp6lpracy Gminy Jgdrzej6w
z organizacjami pozarz4dcirrymi oraz innymi podmiotami prowadz4cymi dzialalno3i pozytku
publicznego na lata 20 1 4 -20 17 "w zaNqczenit do protokoh.r/.

Przewodnicz4cy Rady Pawel Blaszkiewicz o godz.llaszarnknql obrady XLVI nadzwyczajnej
sesji Rady Miej skiej w JEdrzejowie.

Przewodniczqcy
Rady Miejskiej w Jqdrzejowie

mgr Pawel

Zalqczniki:
l. Lista obecnoici radnych.
2, Zawiadomienie o sesji.
3. Uchwaly Rady Miejskiej podjqte na XLVI sesji Rady Miejskiej.


